
 

Frågor att besvara på Kommunfullmäktiges sammanträde 2015-06-23 av 
kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld

Jag deltog när Kommunstyrelsen fattade beslut 2015-02-03 att avsätta 17 mkr av 
totalt uppskattade 68,75 mkr för renovering och kapacitetshöjande åtgärder för 
Ekebyhovsskolan.

Enligt den tidplan som redovisades för kommunstyrelsen i tjänsteutlåtandet skulle 
anvisade 17 mkr användas till nedanstående aktiviteter under 2015:

  Evakuering och bygge av skollokaler för förskoleklass

 Evakuering och renovering av skollokaler för åk 1

 Köks- och matsalspaviljong på plats

 Upphandling av klassrumspaviljong, administrationsbyggnad och bibliotek.

 Föräldrarna till elever i Ekebyhovsskolan informerades om beviljade medel och 
den beslutade planen.

Jag har nu kontaktats av föräldrar att rektor informerade föräldrarna i juni i ett 
brev med lydelsen:

"Ekerö kommun har beslutat att lägga planerna på att bygga ut 
Ekebyhovskolan på is tillsvidare. ... Jag återkommer med mer information i 
ärendet om det kommer nya beslut men räknar med att inga byggnationer 
kommer att ske under nästa läsår".

Vissa föräldrar har undrat om hela planerings- och investeringsprocessen inom 
skolområdet har kapsejsat.



 

Frågor:
När och i vilket fora har beslut tagits att ”lägga planerna på is” och inte fullfölja det 
som tjänsteskrivelsen redovisade när kommunstyrelsen beviljade medel?

Till vilka – förutom rektorn - har beslutet delgivits?

Vad är bakgrunden till ”att lägga planerna på att bygga ut Ekebyhovsskolan på is tills 
vidare”?

 

Av Öpartiet genom
Desirée Björk
Ledamot i Ekerö kommunfullmäktige


